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Nr 1 -1 987

Protokoll fört vid Broneyxan Samfällig-
hetsförenings styrelsemöte 1987-01 -17,

' Närvarande: Magnus Månsom
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Benita Kikajoon
Samt suppleanten
Mats Petlersson

att betala sin del
ornråciet . 0m ingen be e,ui -
kommer ärendet att före-

gonom att

$ t. Mötets öpp-
M. Månson hälsade de närvarande väIkomna och förklarade mötet öppnat. nande

$ 2. T.f. styrelee
ordinarie ledamot Birgitta Rydh var frånvarande trädde B. Kikajoon ledamot
som ersättare.

Då
in

S r.
Föregående mötesprotokoll nr 5 och 6 ' 1986 godkänndes.

$ +.
Vad gäller snöröjning på garageplanelna är eituationen ingalunda
kritisk, men för att-förhindra problem nled den hårt packade snön
vid snösmältingen i vår beslöts att anlita en röjare inom den när-
maste tiden.

$ 5.
mycket kalla vädret rapporterada kassören att

är god och att den föreslagna .prognos?n ser ut

Föreg. mötes-
protokoll

5nöröjning

Ekonomin

Värmesyst.

Varnifllf , . ,

Remi ss

\tir,-'

vårt värrnesygtem tycke ha fungerlrtarrrr"edsstärlande under den-
gångna kallå perioden. Dock hår visst läckage-ynestått i värme-
öen[alen under vecka 70r. NVS kommer att inkallas för garantiåt-
gärd.
För alla de eom bytt värmeväxlare de senaste åren kan meddelas att
när shunten är mycket,/helt iippen är risken stor att tappvarmvattnet
inte blir tillräckligt varmt. Detta eftersom de nya värmeväxlarna
är så konetruerade att vid hög värmo till elementen räcker inte in-
kommande .värme till för att värnu tappvarmvattnet.
Detta åir lätt åtgiirdat och man får enabbt varrnt tappvatten

varmt tappivatten nu när in-
Btrypa ehunten under c8. en halvtimme.
l'{sn måste altmänt sett Be upp med extremt
kommande varmvatten är så hett.

$2.
Den i tidigare protokoll omnämnda remissen vad gäller ny Konsumbutik
på sydvästia delen av Bjurhovda, har behandlats i en första remiss-
omgång, där bla. föreningens styrelse fått ba del. Trots en hel del
negativa reaktioner är dåt dock troligt att byggnadsnämnden vid sitt
föista möte efter andra remieeomgång'ens slutdatum 87,O1.21 kommer

att tillstyrka byggnation.



$o'
Från innehavarna av fastigheteterrta Armringsgatan 12 reep. 14 har till
föreningen inkommit begäran att ta ner björkarna i västra grusgången av
föreningens anläggning, dvs. på Eronskittelgatans trädgårdssida.
Skälet till detta önskemål är de olägenheter björkarna medför framförallt
genom mekanisk påverkan på plankväqg i tomtgränsen. Då det visat sig att
många boende uppskattar björkarnas närvaro har styrelsen inspektera[ på
platsenr varvid beslöts att försöka tillmötesgå alla parter genom att
ta ned de björkar aom står närmast grannfastigheterna och epsra ett antal
eå att ungefär halva antalet återstår.

$ g'
Arbetsgruppen för ny centralantenn meddelade att endast ett fåtal med-
lemmar lämnat skriftliga klagomål före den 15/1 vad gäller TV-biId och
arbetets utförande. Detta kommer att skriftli.gt meddelas Televerket och
inte förrän alla dessa är åtgärdade kan föreningen godkänna anläggningen
och anslutning.

$ to.
Till sist viII styreJsen uppmana aIIa medlemmar att snarast och regel-
bundet se över situationen med istappar på väggen mot trädgårdarna. 0m
smältvatten börjar rinna utmed ytterväggen är-ået risk för att vattnet
letar sig in i isolering och innervägg eller tak i vardagsrum.

0rdförande M. Månson tackade för visat$rllå""*"e och förk.l.aradc möt,et
avslutat.

Justeras: Väst,erås 1987-0 1-'åV
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